

Fællesmøde i Genskabet 12/10-2022

Tilstede: Anna
Siri
Lillian
Ninna
Brian
Bo
Helle (Kom senere)
Tanja (Kom senere)

Afbud: Lillian, Poul, Jeanette

Valg af dirigent: Lillian blev valgt

Referent: Bo

Dagsorden:

1. Orientering fra bestyrelsen og fra arbejdsgrupperne
2. Siden sidst
3. Indkomne forslag
4. Kalender
5. Eventuelt

1. Orientering fra bestyrelsen og fra arbejdsgrupperne

- A. Lillian Petersen har trukket sig fra bestyrelsen p.g.a. arbejde, og måske kommende inhabilitet.
- B. Bestyrelsen vil godt have en ny forretningsplan, og har bedt medlemmerne om forslag, men har ikke fået nogen respons. Bestyrelsen indbyder interesserede til at deltage i dette arbejde, første gang d. 14. januar. Bestyrelsen mangler "Professionelle øjne" der kan kigge på den nye forretningsplan.
- C. Elregningen er ikke steget væsentligt, vi overholder stadig vores budget. Når butikken er åben, skal varmepumpen stå på 19°C. Husk at slukke skrue varmepumpen ned på 16°C. når butikken lukkes. Der var diskussion om varmepumpen kunne slukkes helt, men det vil øge risikoen for skimmelvækst. BM stiller gerne luftfugtighedsmåler til rådighed. Der blev talt om programmering af pumpen, Torben skulle have en app til varmepumpen.
- D. Butiksgruppen. Chalot er syg og vi mangler en ny eller nye tovholdere. Bestyrelsen foreslog Søren & Dorthe. Vi afventer svar.
- E. Der er to værkstedsgrupper:
 - I. Tekstil & Papir
 - II. Grov værksted

Der mangler tovholdere i begge grupper, Torben er foreslået som tovholder på gruppe II.

- F. Lillian bliver fremover permanent tovholder på kalenderen til butiksvagter.
- G. Brian klagede over at der mangler struktur vedr. oprydning i værkstederne. Siri forklarede at tekstil & papir er ved at blive omorganiseret, og virker derfor rodet.
- H. Orø Strand kommer på besøg 26/10 med et up-cyklings projekt, som varer 14 dage. Der vil komme 4 børn og 2 voksne. De kommer to dage hver anden uge og skal arbejde med tøj og skrot. Siri vil være tilstede, men ønsker gerne en mere?
- I. Haveaffaldsgruppen.
Er Daniel stadig tovholder? Endeligt regnskab er sendt. Brochure er sendt til tryk.
- J. Opgradering af sikkerhedsudstyr. Skærebukserne mangler og sikkerhedshjelmene med visir er gået i stykker. Det blev besluttet at købe nye skærebukser og sikkerheds hjelm.
Budget: ca. 1.000,- kr.

2. Siden sidst

Vi havde indkaldt til et fællesmøde, som desværre blev aflyst pga. manglende fremmøde. Der blev indkaldt til fredagsbar, der desværre også blev aflyst da kun 3 dukkede op.

3. Indkommende forslag

- A. Anna Agger informerede om projektet Orø Fællesjord planer for marken overfor Genbrugspladsen og et muligt samarbejde med Genbrugspladsen om at gøre mere ved haveaffaldet "Haveaffaldsprojekt 2"
Der blev åbnet for en samtale om muligheden for at fælles byggeri, bragt op af en af mødets deltagere.
- B. Siri Reiter informerede om projektet "Cirkulær Ø"
"Cirkulær Ø" er et projekt ved Aalborg Universitet København, som Genskabet og Fællesskabet Fanø deltager i.
Siri informerede kort om dette, og en kort version lægges i mappen i Genskabet til orientering (Siri påtager sig dette)
Projektperioden begynder d. 1/11, og der inviteres til en introworkshop i Genskabet d. 28/11 kl. 16.30
Projektet skal være til nytte for Genskabet og bestyrelsen og andre interesserede deltagere opfordres til at overveje hvad vi vil bruge muligheden til i Genskabet. Der blev nævnt erfaringsdeling/hvidbog og kursus i sociokrati, og forløbet er også relevant i forhold til udviklingen af en forretningsplan.

4. Kalender

23/11 Fællesmøde

28/11 Bestyrelsesmøde, derefter workshop "Cirkulær Ø"

10/12 Julefrokost ca. kl. 14

5. Eventuelt

Kirkens Korshær mangler varmt vintertøj, vi hjælper gerne. Tanja har kontakt med dem.